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Notulen SRJO d.d. 6 december 2005 . 
Plaats Elah/Tel Aviv . 
Aanwezig ; Tswi Herschel – Philip Staal – Fred Altmann 
                   Shalom Pront – Joop Zeldenrust . Shalom de Winter ( komt later) . 
                   Ro Wiener. 
 
Bespreking notulen  d.d. 20/10/2005. 
       Shalom  zal z’n aanmerkingen hierover schriftelijk maken en opsturen . 
Bespreking notulen  d.d. 13/11/2005 
        Shalom wil  voorstel over stemming schriftelijk in sturen. Over staking der 
        stemmen is evenmin gesproken . 
        Verder vraagt hij zich af waarom de nieuwe medewerker van Nieuwsbrief   
        niet uit  Sinjoi  kringen kan komen.  
        Antwoord ; er is niemand voorgesteld uit Sinjoi. Uit Amuta kring was iemand        
        voorhanden , die het Nederlands uitstekend beheerst .  
 Shalom : Algemene opmerking over de wezen . Er is ook een groep , die niet 
onder voogdij heeft gestaan . Hier hoorden kinderen bij , die al naar het 
buitenland (buiten NL.) gestuurd waren en/of vlak voor hun meerderjarigheid 
stonden  . 
 
Besluitenlijst: Punt 7( doel onderzoek ) en 8 (doelgroep onderzoek ) 
moeten er uit . 
 
Agendapt.6 : 
Positie Elma . Meningen zijn verschillend . Uiteindelijk wordt besloten dat haar 
input waardevol is. Tswi ;” wie ons (SRJO ) wil helpen – graag “. Philip zegt van 
haar nog geen direkt antwoord  betreffende advies in de toekomst te hebben 
gekregen  . Ro vertelt dat ze (E.V.)  via het VBV advies wil blijven geven . 
Verder wordt besloten haar een kist  Jaffa’s te sturen ,als dank voor haar inzet . 
Tswi verzorgt dit . 
 
JMW. 
Brief van  JMW d.d.8/11/2005 
Antwoord aan JMW d.d.10/11/2005 
Strategie wordt uitgelegd en besproken  –  Wat is de zin van een gesprek met 
JMW? Alleen een overeenkomst sluiten of moet er dieper op de materie worden 
ingegaan . 
Joop ; geen middelaar - wel gesprek – financieen (kosten onderzoek )belangrijk . 
Tswi  : geen middelaar  -zelf gesprek houden geeft mondigheid aan . 
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Shimon :spreken met JMW – wel van te voren agenda vast leggen . 
Shalom :concludeert uit het al gevoerde gesprek met JMW  van juli 2005 dat      
              een verder gesprek zinloos is .Zelfs in een overkoepelend orgaan als   
              SRJO . Wil middelaar in de vorm van commissie van vooraanstaande 
              mensen . Praktischer als het in Israel  gebeurt . 
Fred   : heel belangrijk om op korte termijn met JMW(rechtstreeks)te praten. 
             Plaats is onbelangrijk . 
Philip :  Gesprek ja . Geen bemiddelaar  - dan heb je niets meer zelf( SRJO) in te    
             brengen . Je  geeft het  uit handen .  
             Ziet plaats gesprek als bijkomende zaak . 
Ro :      VBV is voor een gesprek , maar stelt  als uitdrukkelijke voorwaarde  , dat   
              dit in Israel plaats vindt . 
 
Er wordt zonder stemming maar met algemene instemming besloten dat er een 
brief naar JMW gestuurd wordt  . Hierin de bereidheid tot gesprek op zo’n kort 
mogelijke termijn en  bij voorkeur in Israel . 
 
Agendapt.6 Ajalah. 
Philip wil niet aan deze discussie deelnemen.(  De Gebr.Staal  zijn met een 
andere zaak met Ajalah bezig .Deze belangenverstrengeling vindt hij ongepast). 
Ingaan op uitnodiging  tot gesprek . VBV wil onder geen beding dat Ajalah lid 
wordt . Buiten het punt om dat 3 leden (oprichters) al genoeg zijn . Buiten dat is 
er al eerder een beslissing genomen dat het bij 3 oprichters blijft. Tswi meent op 
dit ogenblik dat Ajalah waarnemer zou kunnen worden . Toch eerst aanhoren. 
Later beslissen naar aanleiding gesprek . Afvaardiging van Tswi en Ro naar 
vergadering van Ajalah . 
Shalom brengt algemene informatie in. Dit betreft  een brief van het Ministerie 
van VWS ( eind 2004 ) , dat de nog niet aangesproken Dolmangelden (bij Ajalah) 
ook gebruikt zouden mogen worden voor anderen dan WUVgerechtigden. . 
 
Agendapt.5.Voortgang van SRJO i.o. 
Shimon de Winter : Protocol van de oprichting van SRJO. d.d. 20/11/2005 
Er staat dat er geen salarissen worden betaald aan bestuursleden , zodat er 
minder belasting afgedragen moet worden (stichtingskosten) . 
Advocaat/notaris is Motta Shulman –  Beer Sheva (Rassco,Sderot Rager) 
Tel.052 -3384329 . Daar moet getekend worden door de 3 organisaties en per 
handtekening 50 shekel betaald worden . 
Bankrekening is nog niet geopend . Stempel is klaar en  overhandigd aan Ro. 
Voorlopige kosten voorgeschoten door Shimon . 
 
 
 



 
 
Agendapt.11 . Geheimhoudingsclausule  
Tswi deelt een voorstel uit. Zolang  er nog geen huishoudelijk reglement is , zou 
dit  gebruikt moeten worden .  
Joop ; Gaat akkoord  – moet door leden getekend worden . 
Philip; Alle contact  naar buiten toe moet via hem lopen .Alles moet in een hand    
           gehouden worden . Als 1 mond naar buiten  toe  spreken . 
            Wil niet dat Flory  in Nl. de zaken behartigt . Wil dat de zaken vanuit  
           Israel  geregeld worden . 
Tswi : Materie ligt erg gevoelig  - naar binnen toe  ,  t.o.v. de achterban en t.o. v 
           buitenwereld .  
Shalom : Wie voert het woord over SRJO zaken . Hebben we wel een vice   
                voorzitter nodig ? 
Ro : Heeft reserves over dit stuk . Geen tijd gehad om door te lezen  , noch   
        ruggespraak  met  Flory gevoerd . 
 
Er wordt gestemd –zonder stembriefjes . De Amuta en Sinjoi gaan akkord.  
Ro onthoudt zich van stemming  daar er geen ruggespraak is geweest . 
 
Agendapt. 10 .Nieuwsbrief Sinjoi. 
Er wordt een vraag gesteld naar aanleiding van de  herhaalde oproep   
tot het sturen van gegevens . Is het verstandig dat dit doorgaat? 
Shalom antwoordt dat er een code gevonden moet worden om geheimhouding 
van gegevens  van clienten te waarborgen . De  gegevens van clienten staan 
t.z.t ook ter beschikking van SRJO . 
Dit agendapunt wordt  overgebracht naar de volgende vergadering . 
 
Agendapt.12. Subsidie. 
Shalom Pront en Tswi Herschel doen dit samen . 
1.  Het 2e gedeelte  a raison van 75.000 shekel voor Sinjoi en Amuta ieder. 
(anders komt er een vraag van SMCI waarom dit niet is gebeurd) . 
Dit moet voor 1/1/2006 ingediend worden .  Concept  door Tswi op basis van 
boek  Elma Verhey/wezenonderzoek Sinjoi/en casestudie van Philip Staal. 
 2. Gezamenlijke SRJO aanvraag  ad Euro 127.075,-   
In verband met richtlijnen voor toewijzing moeten er nog aanpassingen gevonden 
worden voor plaats (uitvoering projekt ) , benaming . Moet gezocht worden naar 
modus om afwijzing te voorkomen . 
Evt.mogelijkheid om 127.075(euro) aan te vragen met vermindering van 2x 
75.000 shekel (2e fase van onderzoek 1). 
 
Tswi deelt voorstel huishoudelijk reglement uit .  
Wordt vlg.vergadering besproken  . 
   
 
 



 
 
Financieen . 
Uit te betalen nota’s en overboekingen moeten door 2 mensen geaccordeerd  
worden.  Tswi stelt voor dat reiskosten (op basis van treinkaartjes) vergoed 
zouden moeten worden. Ieder beslist voor zich zelf of hij dat wil declareren . 
 
 
In verband met het rondsturen van de interne informatie wordt voorgesteld  
dat e-mails gaan naar wezen@sisanit.com  ,waar dan verder wordt beslist welke 
mail wel en welke mail niet aan bestuursleden wordt doorgezonden .  
 
 
Rondvraag . 
Bedankbrief sturen aan Elah voor het gebruik van hun vergaderkamer  
Brief aan Foundation for Hidden Children (Engels) , dat uitgebreider is dan het 
persbericht . Tswi neemt dat op zich i.v.m zijn contacten met die organisatie . 
Shalom brengt punt aan over wezen , die niet onder Joodse voogdijinstellingen 
vielen . Verder een brief van Ministerie van  Financieen .  Wordt gevraagd om dat 
schriftelijk voor volgende vergadering aan te melden . Mede vanwege het late 
uur  /en lange vergadering . 
Verder  zou hij graag  Lily terugzien in het bestuur. Denkt dat ze waardevolle 
kracht kan  zijn (alhoewel hij haar niet kent ).  
 
Sluiting . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


